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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i

Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Nagytakarítás a MÁV-nál is . . . Miért nem fejezik be a milliárdok kisöprését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A MÁV Létesítményüzemeltet ő és Vasútőr Kft .-bő l kiszervezett takarítás igazán zsíros falat ,

hiszen a csaknem 10 .000 MÁV-os építmény 3 millió négyzetméterének tisztántartására kiír t

tender értelmében a három évre szóló számla nettó 15 milliárd forintjába kerül majd a magyar

adófizetőknek .

Nem hisszük el, hogy a kormányzat ne tudna az ezen a területen garázdálkodó egye s

alvállalkozóknál uralkodó elfogadhatatlan munkáltatási állapotokról. A formálisan

részmunkaidőben foglalkoztatott, a valóságban azonban politikai védelmet élvez ő , pénzéhe s

cápák által kiszipolyozott dolgozókról, a zsebből fizetéses feketefoglalkoztatási rendszerrő l, a

vállalkozóknak kiszolgáltatott, szabadságra legfeljebb csak papíron kiírt munkavállalókról ,

akiknek nem hogy Silka zakó, de sokszor egy nyomorult munkaruha sem jár?



Amennyiben nem tudnak ilyesmiről, akkor a kormányzati döntéshozók valóban az urizál ó

tanácsadók virtuális Magyarországán élnek . Ha viszont igen, akkor még arcátlanabb a

kiszervezősdi, hiszen nem véletlenül nevezte a Vasutasok Szakszervezete is felháborítónak ,

manipulatívnak és visszataszítónak az egész folyamatot .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mindezekre való tekintettel kérdezem, hogy készült-e hatástanulmány, gazdaságosság i

számítás a takarítási tevékenység kiszervezésér ől? Mert ha nem, akkor felmerül a gyanú, hog y

politikai nyomásra történt az egész .

Továbbá kérdezem, hogy a MÁV-nak miért akkor kellet a másfélszeresére emelni a takarításra

fordítandó összeget, amikor ezt a tevékenységet kiszervezik? Esetleg ennyivel jobb munkát

fognak majd végezni a magáncégek? Vagy másfélszer annyi embernek adnak majd munkát ,

mint ahány fő eddig végezte ezt a tevékenységet? Netán 50 százalékkal megemelik majd a

keményen dolgozó kisemberek pénzét?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . március 07.
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